
 

 

Bro-udvalg årsberetning 2021 
 
På generalforsamling blev John Jepsen valgt som formand for bro-udvalget, og Henrik Bo Frænde 
blev valgt som bestyrelsesmedlem for bro- og hus-udvalg. 
 
Bolværk: Henrik B Frænde er tovholder på projekt nyt bolværk, vi har fået 3 tilbud på renovering af 
bolværk, så vi har fundet de to entreprenører vi vil gå videre med, der er kommet nye udfordringer 
da der er kommet ønsker om udvidelse af slæbested samt at bestyrelsen ønsker en revurdering af 
hele havne området, bestyrelsen vil indkalde 2-3 medlemmer fra alle udvalg til et møde hvor man 
skal fremlægge ønsker og ideer til vores udendørsarealer, mere der om senere. 
 
Søsætning og optagning: gik som altid efter planen søsætning til foråret den 16/4, der skal påregnes 
at der ikke kan stå både på havnearealet 2022. 
 
Grill aften: Der blev igen i år 18/6 tændt op i grillen af bro-udvalget, jeg var der ikke selv men det har 
med garanti været en hyggelig aften   
 
Vedligehold broer: Vedligehold af broer er igen i år blevet udført, under kyndig ledelse af Henning 
og Jens Erik tros lidt problemer med forsamlingsforbud. 
 
Bro plads fordeling: Kim og Allan, bro pladsskema for i år blev udsendt med post, Kim vil i år 
undersøge om bro pladsskema kan sendes på mail. Vi henstiller til at når man udfylder skemaet 
prøver at tænke lidt ud i sæsonen, da der sidste år blev flyttet en del rundt efter søsætning pga. både 
der ikke kom i vandet, solgt eller anskaffede båd. det giver en del arbejde for Kim og Allan tak. 
 
Affald: Der i år kommet nye regler for hvad der bliver af hentet, vi får ikke afhentet olie, kemikalier 
mm. det skal man selv tage med hjem i den røde box eller aflevere på genbrugspladsen Jens Erik  
 
Nabo: Bjarne har fået en aftale igennem med vores naboer Per og Sonja, om at vi må slå pæle på 
øst broen, vi har også fået tilladelse fra kyst. så de yderste pæle kan vi godt slå, så vi får 3 ekstra 
pladser, Bjarne har søgt om 5-7 pæle så vi kan også slå pæle ved 20 m pladsen når det bliver 
aktuelt, det kræver at TDC giver tilladelse da der ligger et kabel.  
 
Sikkerhedsstiger: Lars Christoffersen har ansøgt Tryg fonden om nye sikkerhedsstiger, det afgøres 
omkring 1. dec, 
 
Gæster ved vores broer: Vi har i år haft 965 gæster ved vores broer. hvilket er en stigning på 21%, 
vi kan stadig blive bedre til at vende vores skilte mig selv incl. 
 
Strøm på broer: Forslag til ændringer Både der benytter strøm fra 1/4 til den 15/10 skal betale for 
strøm beløb fastsættes årligt på årsmødet af bro-udvalget, fra den 16/10 til den 31/3 skal man have 
el måler på hvis båden er tilsluttet strøm, måler udleveres af Jan Knudsen der også fører regnskab 
med el forbrug.  
 
Til slut tak for et godt samarbejde, der har været meget at sætte sin ind i og der er et stykke vej 
endnu, der er dejligt med så mange engagerede udvalgs medlemmer, det er jer der får det til at 
lykkes, jeg tager gerne et år mere men er der nogen der brænder for det viger jeg gerne pladsen, 
Tak 

 

 

John Aabo Jepsen 


